
   
 

 

Bestyrelsesmøde 
Dagtilbud Område Kildedam 
 

Dato 

19.09.2022 
Tid 

19:00 - 21:00 
Mødested 

Vipperød Børnegård 
Referent 

Christian Oxbøll 

Deltagere 
Cindy Nelin 
Kasper Nielsen 
Asger Hvid Bechstrøm 
Luisa Bülow Boje Ferrentino 
Gitte Bülow Sørensen  
Ida Rosendal Galmanis  
Maja Soelberg 
Flemming Vagner Olesen  
Christian Oxbøll 

Afbud 

Marie Korsgaard 
 

Fraværende 

Jeppe Lund Holst 
 

 

Dagsorden 

Tid Emne Beskrivelse og referat 

 1. Præsentation af nye 
medlemmer 

Kort præsentationsrunde:  
 

 2. Godkendelse af 
dagsorden 

Godkendt 

 3. Orientering fra 
formand 

Ingen 

 4. Orientering fra 
områdeleder 

Der vil blive afholdt en temadag for alle medarbejdere i området i 
november måned med emnet Refleksionshuset, der er et redskab til 
at arbejde med styrket pædagogisk læreplan. 
 
Der er overordnet set fortsat ledig kapacitet i Område Kildedam. 
Dog er der ikke ledig kapacitet i Vipperød, Ågerup og Solgården. 
Midgård begynder at være fyldt op og Stestrup, Huset og Elletoften 
har fortsat ledig kapacitet. 
 
Administration center Øst og tværgående spor. 
Der er nu truffet beslutning om at videreføre de administrative 
centre i deres nuværende form, blot med nye navne. Vores center 
kommer således til at hedde Administrativt center Øst. Der vil blive 
etablere flere tværgående spor imellem de fire centre der skal sikre 
videndeling og ensartethed i opgaveløsningen. 
 

 5. Økonomi Område Kildedam ser ud til at komme ud af 2022 i balance. 

 6. Minimumsnormering
er 

Der er nu gennemført vurdering af hvorvidt Holbæk Kommune lever 
op til minimumsnormeringerne. Det gør vi når beregningen der 
ligges til grund er de nationale udsendt beregningsgrundlag. Det vil 
altid være en politisk beslutning om man ønsker højere normering 
end minimumsnormeringerne.  
 



   
 

 7. Handleplan børn i 
udsatte positioner 

De er udarbejdet en central handleplan for arbejdet med børn i 
udsatte positioner. Formålet er at styrke indsatsen for børnene i 
Holbæk Kommune. Handleplanen vil blive præsenteres for 
bestyrelsen på næstkommende møde. 
 

 8. Nest Alle ledere i område Kildedam fra både dagtilbud og skole skal på 
studiebesøg i Aarhus og høre om hvordan de arbejder med Nest-
modellen. 
I område Kildedam er tanken at vi i 2023 vil bruge Nest-modellen i 
prøvehandlinger i tre børnehuse, for at få erfaringer med modellen. 
 

 9. Nyt tilsynskoncept I forbindelse med den nye lov om skærpet tilsyn på 
dagtilbudsområdet er der udarbejdet et nyt tilsynskoncept for 
Holbæk kommune. Konceptet præsenteres for bestyrelsen. 
 

 10. Status på 
istandsættelse af 
Stestrup Børnehus 

Istandsættelsen løber som planlagt. Eneste mangler er elarbejdet, 
aba-system og maling. Det hele er i proces og forventes udført inden 
årsskiftet. 
 

 11. Status på udvidelse 
af Vipperød 
Børnegård 
Samt rundvisning 

Flemming orienterer om planerne  for udvidelse og viser rundt i 
huset. 

 12. Eventuelt  

 13. Punkter til næste 
møde 

 

 


